
REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PODTUREN 
OPĆINSKO VIJEĆE 

Podturen, 4.10.2023. 

                                                                            Z A P I S N I K 

Sa 19. sjednice Općinskog vijeća Podturen, održane dana, 4.10.2023. u vijećnici Općine 
Podturen s početkom u 19:30 sati. 

Sjednicu je pozivom KLASA: 021-05/23-01/11 ;URBROJ:2109/13-01-23-01 od 29.09.2023. 
sazvao predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović pisanim putem, te je predsjedavao 
sjednicom. 

Prisutni vijećnici : Josip Lepen,  Marijana Cerovec, Petra Jambrošić,  Vjenceslav Hranilović, 
Vladimir Sabol, Marijana Jambrošić, Mirjana Murk, Rudolf Rajf, ,  Krešo Balog, Mladen Božić 
i Slavko Kocijan.   

Još su prisutni: Perica Hajdarović, načelnik Općine Podturen, Pročelnica Ruža Šmitran i 
referent za proračun i financije Karlo Miljančić, komunalni redar Karmen Dobrovolec i Darinka 
Mikulić zapisničar.  
 
Predsjednik vijeća, Vjenceslav Hranilović, pozdravlja sve nazočne , i otvara raspravu o 
Zapisniku  sa 18.sjednice Općinskog vijeća. 
 
Glasuje se o Zapisniku  sa 18. sjednice Općinskog vijeća ( prisutno 11 vijećnika). 
Bez rasprave, Zapisnik usvojen jednoglasno  ( 11 ZA ). 
 

Aktualni sat: 

Vijećnica Mirjana Murk- šuma Drvarijum spada po „državu“. Da li je  država o tome obavijestila 

vlasnike zemljišta ili općinu? Zašto vlasnici trebaju državi pojašnjavati i  dokazivati da je to 
njihova parcela? 

Vijećnik Vladimir Sabol - ulaz u Sivicu? Već je prošla godina dana, a ništa se ne rješava. I dalje 
pojedinci voze na ulazu u naselje i 100km na sat. U Štrukovcu je uz mjerač brzine postavljena i 
kamera, a nama tvrde da se ne može postaviti. Po „selu“ se priča da je rušenje kuće u Podturnu 
(Čakovečka) iznosilo 18 tisuća eura?  

Vijećnica Marijana Cerovec- istu situaciju imamo i u Miklavcu- ulaz u naselje od Križovca. Isto 
se vozi jako brzo… da li postoji mogućnost regulacije prometa…. Ležeći policajci i sl.? 

Perica Hajdarović, načelnik - država je počela popisivati svoje vlasništvo. Upućen je upit na 
Ministarstvo državne imovine i ZK odjel Čakovec. Zvao ga je jedan mještanin koji je saznao da 
više nije vlasnik parcele u Drvarijumu. Općina će pomoći mještanima da riješe problem 
vlasništva oko zemljišta. 
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Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović- da li su mještani vlasnici zemljišta ili posjednici, tu 
je problem? 
Perica Hajdarović, načelnik - koliko mu je poznato mještani su posjednici. Što se tiče regulacije 
prometa i za Sivicu i Miklavec (vijećnici Cerovec i Sabol), već je više puta bio na Županijskoj 
upravi za ceste i tražio da se ovaj problem konačno riješi. Odgovor je uvijek isti, stručna osoba 
bi trebala predložiti rješenje. Rušenje kuće u Podturnu je iznosilo 9.500,00 eura(V.Sabolu). 
 
Vijećnik Josip Lepen - predlaže da se stave ležeći policajci na ulaz u Sivicu i Miklavec. 
 
Perica Hajdarović, načelnik - obavještava vijećnike da su Međimurske vode podnijele prijavu 
na nacionalni program otpornosti za izgradnju kanalizacije. Predstavnicima Međimurskih 
voda, prenio je stav Općine Podturen za sufinanciranje projekta u iznosu od 10 % investicije. 
Javni poziv će biti raspisan do kraja ove godine. Nabava će biti raspisana za svako naselje 
pojedinačno. Treba napraviti anketu i animirati mještane da se čim više jave za priključke, onda 
će se graditi. Ako ne bude dovoljan broj interesenata, onda se neće graditi. 
 
Vijećnik Slavko Kocijan - trebalo bi „pojačati“ kazne svima koji se ne žele priključiti na 
kanalizaciju.  
 
Otvara se rasprava o prijedlogu dnevnog reda koji je vijećnicima dostavljen uz poziv, te se 
utvrđuje  da je  prisutno 11 vijećnika i da je  jednoglasno ( 11 ZA) usvojen sljedeći: 
 

                                                               Dnevni red: 
 
1. Izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Podturen za razdoblje 1.01-30.06.2023. 
2. I. Izmjene i dopune Proračuna Općine Podturen za 2023.god. 
3. I. Izmjene i dopune programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023.   
4.  I. Izmjene i dopune programa građenja komunalne infrastrukture  za 2023.   
5.I. Izmjene i dopune  programa javnih potreba u sportu na području Općine Podturen za    
   2023. god. 
6. I. Izmjene i dopune programa socijalne skrbi Općine Podturen za 2023. 
7. Zaključak o usvajanju Izvješća o radu Općinskog načelnika  za razdoblje od  
    1.01-30.06.2023. 
8.  Odluka o izmjenama odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika  i   
    namještenika  u Jedinstvenom upravnom odjelu općine Podturen 

 

                          
Točka 1. 

 
Karlo Miljančić , referent za proračun i financije  - pojašnjava izvršenje stavki proračuna u 
polugodišnjem izvješću.  Ukupni prihodi proračuna iznose 847.159,39 eura (ostvarenje 50,66 
%, a rashodi 447.078,86 eura ( 20 %)Preneseni višak prihoda iz 2022. iznosi 619.445,78 eura. 
Uz proračun je priloženo i obrazloženje izvršenja  po stavkama sa pojašnjenjima odstupanja. 
Vijećnik Vladimir Sabol - sastao se Odbor za financije i proračun i pojašnjeno je da se neće ići 
u gradnju vrtića, da će se sva raspoloživa sredstva preusmjeriti na sufinanciranje gradnje 
kanalizacije i zato su investicije izvršene u manjem iznosu.  
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Glasuje se o prijedlogu  :  Prisutno 11  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno  (11 ZA  
donijelo:  Izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Podturen za razdoblje 1.01-30.06.2023. 
 

Točka 2. 

 

Karlo Miljančić , referent za proračun i financije - povećava se iznos prihoda za 5,21 % , te 

sukladno prihodima i rashodi. Povećani su prihodi od poreza, prometa nekretninama i porez 

na potrošnju. Povećana su izdvajanja za izbore, skele, informiranje - sve je opisano po 

stavkama u obrazloženju koje je priloženo uz prijedlog odluke. Prihodi su planirani u iznosu od 

1.760,410,00 eura. Rashodi iznose 2.232.610,00 ( sa viškom iz protekle godine).  

Perica Hajdarović, načelnik -  sve što se nabavlja  i način nabave, navedeno je u planu 

nabave….  nabava kamera za javne površine, veća je cijena, komunalna oprema ( sredstva 

dobivena na javnom pozivu ministarstva… nabaviti ćemo i ralicu i posipač soli) sve se treba 

ukalkulirati.  Za uređenje doma Sivica potrebno je osigurati veća sredstva ( povećana cijena 

radova i materijala) za DVD Podturen je predviđena nabava opreme ( prilikom poplave u 8. 

mjesecu pokazalo se koliko su nam važni vatrogasci). Treba im nabaviti svu potrebnu opremu. 

 
Glasuje se o prijedlogu: Prisutno 11 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno  (11 ZA) 
donijelo: I. Izmjene i dopune Proračuna Općine Podturen za 2023.god.  

 
 

Točka 3. 
 
Perica Hajdarović, načelnik - programi su vezani uz Proračun i iznosi  se mijenjaju sukladno 
predloženim Izmjenama i dopunama Proračuna. 
 
Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 11  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno 
(11 ZA )  donijelo:  I. Izmjene i dopune programa održavanja komunalne infrastrukture za 
2023.   

Točka 4. 
 
Bez rasprave Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 11  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno(11 ZA )  donijelo: I. Izmjene i dopune programa građenja komunalne 
infrastrukture  za 2023.   
                                                                           Točka 5. 
 
Bez rasprave Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 11  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno(11 ZA )  donijelo I. Izmjene i dopune  programa javnih potreba u sportu na 
području Općine Podturen za  2023. god. 
 
                                                                          Točka 6. 
 
Bez rasprave Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 11  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno(11 ZA )  donijelo: I. Izmjene i dopune programa socijalne skrbi Općine Podturen 
za 2023. 

Točka 7. 
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Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović - Na donošenje Izmjena i dopuna Prostornog plana 
općine, čeka se već jako dugo. Već je prošlo 6. mjeseci i još uvijek nema očitovanja. Trebalo bi 
poslati požurnicu. 
 
Perica Hajdarović, načelnik - problem je i oko rotora. Jedan referent kaže da „može“ . A drugi 
da trebaju još dvije čestice da se proglasi javnim dobrom…  
 
Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 11  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova 
 ( 9 glasova ZA i 2 glasa SUZDRŽAN)  donijelo: Zaključak o usvajanju Izvješća o radu Općinskog 
načelnika  za razdoblje od 1.01-30.06.2023. 
 
                                                                                   Točka 8. 
 
Bez rasprave Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 11  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno(11 ZA )  donijelo:  Odluku o izmjenama odluke o koeficijentima za obračun plaće 
službenika  i  namještenika  u Jedinstvenom upravnom odjelu općine Podturen 
 
Dovršeno u 20:20 
 

Zapisničar:                                         Predsjednik Općinskog vijeća: 

Darinka Mikulić                                                                     Vjenceslav Hranilović,bacc.ing.aedif. 


